
Informasjon	fra	styremøte	27/8-19	
	

Til	stede:	 	 Trond	Heimdal	 	 Styreleder	
	 	 	 Rolf	Kulseth	 	 	 Nestleder	
	 	 	 Karin	Enodd	 	 	 Sekretær	
	 	 	 Eva	Kinn	 	 	 Styremedlem	
	 	 	 Einar	Sørensen	 	 Styremedlem	
	 	 	 Karin	Letnes	 	 	 Varamedlem		
	
Saksliste:	
	 	 	
Punkt	1	 Protokollen	fra	styremøte	18/6-19	godkjent	og	signert.	
	
Punkt	2	 Budsjett	
	 	 Økonomien	er	i	rute.		
	 	 	
	 	 Vedlikeholdsplan	

- Maling	av	vegg,	innvendig	glasshus	6.etg.	
- Maling	av	østveggen,	6.	–	8.etg.	lavblokk.	
- Maling	av	vegg	ved	rømningsdør,	enden	høyblokk.	

	
	 	 HMS-aktiviteter	
	 	 HMS-arbeidet	følges	opp	ihht	HMS-portalen.	
	
Punkt	3	 Info	fra	arbeidsgrupper	 	
	 	 Ingen	aktive	arbeidsgrupper	for	tiden.	
	
Punkt	4		 Løpende	saker	
	
Punkt	5	 Nye	saker	til	behandling	
	
Sak	5/2019	 Kabel-tv/internett	

Nestleder	og	styreleder	har	hatt	samtaler	med	alle	aktuelle	
tilbydere.	Get,	NTE	Altibox	og	Telenor.	
På	bakgrunn	av	de	erfaringene	og	møtene	vi	har	pr	dags	
dato,	med	de	forskjellige	tilbyderne,	innstiller	vi	Get,	på	
førsteplass,	Telenor	som	nummer	2,	og	NTE	Altibox	som	
nummer	3.	
Vedtak:	

  Styret	har	på	styremøte,	27/8	vedtatt	å	gå	i	kontraktsforhandlinger	med	Get	
	 	 som	ny	TV	–	Internettleverandør.	

Løpende	avtale	med	dagens	leverandør	utgår	i	løpet	av	mars	2020.		
Vedlagt	til	saksbehandlingen	er	tabell:	Oversikt	over	de	forskjellige	
tilbyderes	innhold.	

	 	 Vedtaket	var	enstemmig.	
	

	
	
	



Sak	6/2019	 Hjertestarter	
Einar	har	undersøkt	markedet	for	innkjøp	av	hjertestarter	
og	kommet	til	at	Røde	Kors	totalt	sett	har	det	beste	tilbudet.		

	 De	tilbyr	også	opplæring.		
	 	 	 Vedtak:	
	 	 	 Hjertestarter	er	bestilt	fra	Røde	Kors.	Informasjon	om	kurs	i	
	 	 	 bruk	av	hjertestarteren	kommer	senere.	Hjertestarteren	vil	bli	
	 	 	 registrert	i	AMKs	hjertestarterregister.	
	
Sak	13/2019	Bytte	av	matteleverandør	

Trondheim	Vak	&	Renseri	blir	ny	matteleverandør	til	
fellesarealene	i	bygget,	f.	o.m.	1/12-19.	
Prisen	er	ca.	kr.	8.000,-	lavere	enn	dagens	leverandør.	

	
Sak	14/2019	 Lyssetting	Lyngården	

Styret	har	mottatt	henvendelser	fra	naboer	og	bedt	om	å	
uttale	oss	om	lyssettingen	av	Lyngården.	(Nytt	bygg	på	
andre	siden	av	Omkjøringsveien,	godt	synlig	fra	vårt	bygg)		
Styret	ønsker	ikke	å	fatte	noe	vedtak	på	vegne	av	alle	
beboerne	i	sameiet,	da	dette	går	på	personlig	synsing.		
Men	får	vi	samlet	inn	en	akseptabel	mengde	synspunkter	fra	
beboerne,	har	vi	grunnlag	til	å	gi	en	mer	fyldig	
tilbakemelding	på	hvordan	dette	oppfattes.	

	 	 	 Vedtak:	
	 	 	 Styret	ber	derfor	om	at	beboere	som	har	synspunkter	på		
	 	 	 lyssettingen	av	Lyngården,	sender	disse	til	styreleder	i	løpet	av	
	 	 	 en	ukes	tid.	
	
Punkt	6	 Styremedlemmers	plikter,	ansvar	og	rettigheter	

- Lov	om	eierseksjoner.	
- Gjennomgang	av	forsikringer.	
- Evaluering	av	forretningsførers	plikter,	ansvar	og	rettigheter.	
- GDPR.	

	
Punkt	7	 Diverse	

- Nytt ringeklokketablå er montert. 
- Høstdugnaden blir gjennomført tirsdag 1/10, kl 17:00.  

Container blir utplassert 30/9 – 3/10. 
	
	
Neste	styremøte:	24.	september.	
	
	
	 	 	
	 	 	
	


